



INDARKERIA MATXISTAREN AURKA ETA ELKARBITZAREN ALDE

Pasaiako Udalak atzo (asteazkena) ezagutzen eman ziren gertaerak salatu nahi ditu. Informazio guzti argitzeke badago ere, aditzera eman da etxe batean eraso matxista bat gertatu zela eta ondoren bide publikoan eraso bat gertatu zela.

Zalantzarak gabe, horrelako gertakariek alarma sozial handia, segurtasunik ezaren sentsazioa eta beldurra eragiten dituzte, batez ere pertsona ahulenen artean. Bizikidetzaren oinarri izatea nahi dugun balioen guztiz aurkakoak dira, eta, azken batean, ez dute lekurik gure gizartean.

Pasaiako Udaletik jendaurrean eta aho batez adierazi nahi dugu gertaera horien aurka gaudela. Gainerako erakundeekin, elkartemugimenduarekin eta herritarrekin lanean jarraituko dugu, guztiok askatasunez bizi ahal izatea bermatzeko, inolako indarkeriarik gabeko udalerrri batean.

Pasaiako herritarrei dei egiten diegu gizarte anitz eta inklusibo hori eraikitzen jarrai dezaten, beti izan baita gure nortasunaren ezaugarria, eta erantzukizunet joka dezaten gezurren, desitxuratzeen eta gorrotodiskursoen aurrean.

Udalak elkarretaratzea deitu du bihar, ostirala, uztailak 21, eguerdiko 12:00etan Arizabalo Jauregiaren sarreran. Era berean, mugimendu feministak deitutako mobilizazioetan parte hartzera animatzen ditugu herritarrok.

Indarkeria matxistaren aurka eta elkarbitzaren alde.

CONTRA LA VIOLENCIA MACHISTA Y POR LA CONVIVENCIA

El Ayuntamiento de Pasaia quiere denunciar los hechos que se dieron a conocer ayer (miércoles) y que, a la espera de esclarecer toda la información, apuntan a una agresión machista en un domicilio y a un posterior ataque en la vía pública.

No cabe duda de que sucesos como estos generan una gran alarma social, sensación de inseguridad y miedo, especialmente entre las personas más vulnerables. Son absolutamente contrarios a los valores que queremos que rijan la convivencia y, en definitiva, no tienen cabida en nuestra sociedad.

Desde el Ayuntamiento de Pasaia queremos mostrar públicamente y de manera unánime nuestro rechazo a estos hechos. Seguiremos trabajando, junto con el resto de instituciones, el movimiento asociativo y la ciudadanía, para garantizar que todos y todas podamos vivir con libertad, en un municipio libre de cualquier tipo de violencia.

Hacemos un llamamiento a los ciudadanos y las ciudadanas de Pasaia para seguir construyendo esa sociedad diversa e inclusiva, que ha sido siempre nuestra seña de identidad, y para actuar con responsabilidad frente a bulos, tergiversaciones y discursos de odio.

El Ayuntamiento ha convocado una concentración mañana, viernes 21 de julio, a las 12.00 del mediodía a la entrada del Palacio de Arizabalo. Asimismo, animamos a participar en las movilizaciones convocadas por el movimiento feminista.

Contra la violencia machista y por la convivencia.